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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 20 september 2023

Fractie Vraag

AB ---

VSP Betaalautomaat Walramplein
• Wat is de stand van zaken omtrent de betaalautomaat op het Walramplein?

Afgelasting Bokkemert 2023
Middels een persbericht werden we gisteren op de hoogte gesteld van het afgelasten van de Bokkemert. 
• Kunt u ons eens uitleggen waarom er een geheel nieuwe vergunning voor dit evenement moet worden aangevraagd?
• Waarin verschilt de Bokkemert 2023 dan van de Bokkemert van 2022?
• Is het niet mogelijk met de vergunning van verleden jaar met eventuele aanvullingen geschikt te maken voor 2023?

PGP Uitkomst gesprek HaFaBra en schutterijen
• Wat is er uit het gesprek met de schutterijen en HaFaBra (4-9-2023) gekomen wat betreft het vast te stellen subsidieplafond?

RIB inzake verblijfsrecreatie Zuid-Limburg
Naar aanleiding van het RIB inzake verblijfsrecreatie Zuid-Limburg hebben wij enkele vragen.
• Wordt het advies uit het rapport m.b.t. de boerderij campings overgenomen en zo ja, hoe worden er handen en voeten gegeven aan die 

kwaliteitsslag? 
• Wat is de status van het ontwikkelen van een regionaal gezamenlijk kampeerbeleid en van het uitvoeringsplan visie Vrijetijds-economie 

2030? Bestemming Zuid-Limburg. Dit uitvoeringsprogramma zou rond de zomer verwacht worden. Dit mede met het oog op voorkomen van 
verdere chalettisering van het Heuvelland waar in het rapport naar wordt verwezen. 
In het rapport wordt verwezen naar masterclasses waar ambtenaren aan hebben deelgenomen. 

• Hebben er ook ambtenaren uit onze gemeente aan deelgenomen en zijn daar bevindingen uitgekomen die voor onze Gemeente relevant zijn?

Kunst en cultuuractiviteiten voor kinderen: Kunstweek
Op 31 mei heeft de commissie een presentatie gehad over de te organiseren Kunstweek. Deze heeft in augustus plaatsgevonden en wij hebben 
via verschillende kanalen veel positieve reacties ontvangen. Wij waren onder meer erg enthousiast over het sociale aspect van deze activiteit 
voor de jeugd en de betrokkenheid van Stichting Leergeld. De intentie was om ca. 25 kinderen via Stichting Leergeld aan deze week deel te 
laten nemen. 
Wij vragen ons af wat de opkomst was bij deze activiteit en hoeveel kinderen via Leergeld hebben deelgenomen. Wij geloven erin dat dit een 
waardevolle activiteit is voor Valkenburg en zijn benieuwd of er plannen zijn om deze activiteit volgend jaar weer te organiseren en of wij als 
Gemeente nog meer ondersteunend kunnen zijn in het ondersteunen van de  promotie indien wenselijk. 
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Regionaal Voedselsysteem Zuid Limburg
Dan hebben we nog de keurmerksticker die is vervangen door een subsidie aan regionaal Voedselsysteem Zuid Limburg. Wij hebben gevraagd hoe 
het met de uitwerking van het initiatief is gesteld en of en hoe Valkenburgse ondernemers van dit initiatief kunnen profiteren. Onze 
vervolgvragen:
• Wat voor soort subsidie is verstrekt aan RVZL? 
• Wat is het bedrag?
• Is het een eenmalige of meerjarige subsidie?
• Zijn er afspraken gemaakt over hoe Valkenburgse ondernemers die duurzame producten maken of verkopen hiervan profiteren?

Bankautomaat Walramplein
• Graag de stand van zaken van de Bankautomaat Walramplein - collegenota zou al klaarliggen, wachten was op geldmaat. 

HANOS pand/locatie
• De wethouder zou contact opnemen met de eigenaar van het voormalige HANOS pand via de gegevens van de makelaar.Is er inmiddels 

contact gelegd?

Vakantiehuisjes verkoop Europarcs Berg en Terblijt.
Er worden momenteel 9 huisjes te koop aangeboden op Europarcs Poort. 
• Is het college hiervan op de hoogte en is men het met ons eens dat we ervoor moeten waken nog meer chaletdorpjes te laten ontstaan?

Gezien het tekort aan woningen voor onze eigen inwoners is het wrang te moeten constateren dat de gemeente geen invloed kan uitoefenen om 
deze verkopen een halt toe te roepen. Er moet nog gemeenschappelijk beleid komen op ‘chalettarisering’. 
• Is de wethouder bereid om in samenwerking dit gemeenschappelijk beleid versneld van de grond te krijgen zodat dit in de toekomst niet 

meer kan gebeuren? 

VVD Bokkemert 2023
Helaas gaat de Bokkemert 2023 niet door. 
We begrijpen uit het persbericht dat de gemeente de termijn voor de aanvraag van dit evenement verschillende keren heeft aangepast om de 
organisatie in de gelegenheid te stellen de benodigde stukken aan te leveren. De aanvraag voor dit evenement is op 6 september 2023 ontvangen 
(Gemeenteblad 2023, 390175). De reguliere beslistermijn voor een dergelijke aanvraag is 8 weken voorafgaand aan het evenement. Dit betekent 
dat de aanvraag pas 4,5 week voor de datum van de Bokkemert is ingediend. Dus 3,5 week te laat. 
• Klopt het dat de wethouder diverse gesprekken heeft gehad met de initiatiefnemer(s) om duidelijk te maken wat de termijnen waren?
• Klopt het dat de gemeente deze aanvraag buiten behandeling heeft moeten stellen omdat de aanvraag veel te laat waren en de stukken niet 

voldeden?   
  
Mogelijk aanhaken bij het project uitbreidingsprogramma voor vitaliseren Limburgse wijken (doorgeschoven vanuit commissie FD 
19/09/23)
In de vorige cie FD gaf de wethouder aan in contact te treden met de Zuyd Hogeschool om te bekijken of wij als Valkenburg a/d Geul kunnen 
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aanhaken bij het project ‘uitbreidingsprogramma voor vitaliseren Limburgse wijken’.
• Is er al contact gelegd met de Zuyd Hogeschool? 
• Zo ja, kunnen we positief nieuws verwachten? 
• Indien nee, binnen welke termijn verwacht u dit te doen?

CDA Enquête VVTE
Op 28 september vindt er een inloopspreek-/vragenuur plaats met de bewoners die de enquête VVTE hebben ingevuld. 
• Worden de resultaten van deze avond meegenomen in de themasessie VVTE van 2 oktober gezien de korte reactietijd?
 
Kwartiermakers Par’Course
• Wat is de stand van zaken m.b.t. de twee kwartiermakers voor “Par’Course”?
• Hoe staat het met de verdere invulling van de panden op het terrein van Par'Course?

Project aansprakelijkheid en eigendommen groeves
• Is er al een aanvang gemaakt met het project 'aansprakelijkheid en eigendommen groeves'?


